

# Gyp-Link

## Granular Organic Gypsum



Suitable for use in organic farming according to the Canadian Organic Standard - Inspected by Ecocert Canada.

#### GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS:

Calcium (Ca).....21.0 %  
Sulfur (S).....17.0 %  
Derived from mined gypsum. Bulk Density: 58-66 lbs/ft<sup>3</sup>

#### DIRECTIONS FOR USE:

Gyp-Link can be applied any time of the year with fertilizer or independently. The consistent size of the round prill allows for convenient blending and even coverage.  
Apply directly to the soil or into the seed furrow.

#### APPLICATION RATES:

**Corrective:** 1,000 - 2,000 lb/acre (25-50 lbs/1000 sq.ft or 2.5-5 lbs/100 sq.ft.)  
**Moderate:** 500-1000 lbs/acre (12.5-25 lbs/1000 sq.ft or 1.25-2.5 lbs/100 sq.ft)  
**Maintenance:** 250-500 lbs/acre (5-12.5 lbs/1000 sq.ft or 0.5-1.25 lbs/100 sq.ft)

Convient à l'utilisation en agriculture biologique selon la norme canadienne sur l'agriculture biologique - inspecté par Ecocert Canada.

#### ANALYSE MINIMALE GARANTIE :

Calcium (Ca) .....21,0 %  
Soufre (S) .....17,0 %  
Dérivé de gypse extrait. Densité apparente : 58-66 lb/pi<sup>3</sup>

#### MODE D'EMPLOI :

Le Gyp-Link peut être appliqué à tout moment de l'année avec un engrais ou indépendamment. La taille constante du prill rond permet un mélange pratique et une couverture uniforme. Appliquer directement sur le sol ou dans le sillon de semis.

#### TAUX D'APPLICATION :

Correctif : 1 000 - 2 000 lb/acre (25-50 lb/1000 pi<sup>2</sup> ou 2,5-5 lb/100 pi<sup>2</sup>)  
Modérée : 500-1000 lb/acre (12,5-25 lbs/1000 pieds carrés ou 1,25-2,5 lbs/100 pieds carrés)  
Entretien : 250-500 lbs/acre (5-12,5 lbs/1000 pieds carrés ou 0,5-1,25 lbs/100 pieds carrés)

**PRECAUTIONS:** Keep product out of reach of children and pets. Do not ingest product. Do not use as animal feed. Avoid contact with skin, eyes and avoid inhalation of spray/dust. Wash hands and exposed skin thoroughly after handling. Test compatibility with other products prior to use.

**FIRST AID:** If exposed or concerned, call a poison control centre or seek medical attention/advise.

**STORAGE:** Store product in a cool, dry place in original container.

**DISPOSAL:** Dispose of product/container in accordance with local, provincial/state and federal regulations.

**PRÉCAUTIONS :** Garder le produit hors de portée des enfants et des animaux domestiques. Ne pas ingérer le produit. Ne pas utiliser comme nourriture pour animaux. Éviter le contact avec la peau et les yeux et éviter l'inhalation de la pulvérisation/poussière. Se laver soigneusement les mains et la peau exposée après manipulation. Tester la compatibilité avec d'autres produits avant l'utilisation.

**PREMIERS SOINS :** En cas d'exposition ou d'inquiétude, appeler un centre antipoison ou consulter un médecin.

**STOCKAGE :** Stocker le produit dans un endroit frais et sec dans son récipient d'origine.

**ÉLIMINATION :** Éliminer le produit/récipient conformément aux réglementations locales, provinciales/étatiques et fédérales.

**Conditions of sale:** This product has a limited warranty. Acceptance of product constitutes agreement to terms and conditions listed on invoice and [www.biofert.ca](http://www.biofert.ca).

**Conditions de vente :** Ce produit bénéficie d'une garantie limitée. L'acceptation du produit constitue un accord sur les termes et conditions figurant sur la facture et sur [www.biofert.ca](http://www.biofert.ca).

Net Contents / Contenu net:

# 25 kg

Lot No./  
N° de lot: 2022-71092

**BioFert Manufacturing Inc**  
464 Riverside Road,  
Abbotsford, BC V2S 7M1 Canada  
[www.biofert.ca](http://www.biofert.ca)

# BioFert®

# Gyp-Link

## Granular Organic Gypsum



Suitable for use in organic farming according to the Canadian Organic Standard - Inspected by Ecocert Canada.

#### GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS:

Calcium (Ca).....21.0 %  
Sulfur (S).....17.0 %  
Derived from mined gypsum. Bulk Density: 58-66 lbs/ft<sup>3</sup>

#### DIRECTIONS FOR USE:

Gyp-Link can be applied any time of the year with fertilizer or independently. The consistent size of the round prill allows for convenient blending and even coverage.  
Apply directly to the soil or into the seed furrow.

#### APPLICATION RATES:

**Corrective:** 1,000 - 2,000 lb/acre (25-50 lbs/1000 sq.ft or 2.5-5 lbs/100 sq.ft.)  
**Moderate:** 500-1000 lbs/acre (12.5-25 lbs/1000 sq.ft or 1.25-2.5 lbs/100 sq.ft)  
**Maintenance:** 250-500 lbs/acre (5-12.5 lbs/1000 sq.ft or 0.5-1.25 lbs/100 sq.ft)

Convient à l'utilisation en agriculture biologique selon la norme canadienne sur l'agriculture biologique - inspecté par Ecocert Canada.

#### ANALYSE MINIMALE GARANTIE :

Calcium (Ca) .....21,0 %  
Soufre (S) .....17,0 %  
Dérivé de gypse extrait. Densité apparente : 58-66 lb/pi<sup>3</sup>

#### MODE D'EMPLOI :

Le Gyp-Link peut être appliqué à tout moment de l'année avec un engrais ou indépendamment. La taille constante du prill rond permet un mélange pratique et une couverture uniforme. Appliquer directement sur le sol ou dans le sillon de semis.

#### TAUX D'APPLICATION :

Correctif : 1 000 - 2 000 lb/acre (25-50 lb/1000 pi<sup>2</sup> ou 2,5-5 lb/100 pi<sup>2</sup>)  
Modérée : 500-1000 lb/acre (12,5-25 lbs/1000 pieds carrés ou 1,25-2,5 lbs/100 pieds carrés)  
Entretien : 250-500 lbs/acre (5-12,5 lbs/1000 pieds carrés ou 0,5-1,25 lbs/100 pieds carrés)

**PRECAUTIONS:** Keep product out of reach of children and pets. Do not ingest product. Do not use as animal feed. Avoid contact with skin, eyes and avoid inhalation of spray/dust. Wash hands and exposed skin thoroughly after handling. Test compatibility with other products prior to use.

**FIRST AID:** If exposed or concerned, call a poison control centre or seek medical attention/advise.

**STORAGE:** Store product in a cool, dry place in original container.

**DISPOSAL:** Dispose of product/container in accordance with local, provincial/state and federal regulations.

**PRÉCAUTIONS :** Garder le produit hors de portée des enfants et des animaux domestiques. Ne pas ingérer le produit. Ne pas utiliser comme nourriture pour animaux. Éviter le contact avec la peau et les yeux et éviter l'inhalation de la pulvérisation/poussière. Se laver soigneusement les mains et la peau exposée après manipulation. Tester la compatibilité avec d'autres produits avant l'utilisation.

**PREMIERS SOINS :** En cas d'exposition ou d'inquiétude, appeler un centre antipoison ou consulter un médecin.

**STOCKAGE :** Stocker le produit dans un endroit frais et sec dans son récipient d'origine.

**ÉLIMINATION :** Éliminer le produit/récipient conformément aux réglementations locales, provinciales/étatiques et fédérales.

**Conditions of sale:** This product has a limited warranty. Acceptance of product constitutes agreement to terms and conditions listed on invoice and [www.biofert.ca](http://www.biofert.ca).

**Conditions de vente :** Ce produit bénéficie d'une garantie limitée. L'acceptation du produit constitue un accord sur les termes et conditions figurant sur la facture et sur [www.biofert.ca](http://www.biofert.ca).

Net Contents / Contenu net:

# 25 kg

Lot No./  
N° de lot: 2022-71092

**BioFert Manufacturing Inc**  
464 Riverside Road,  
Abbotsford, BC V2S 7M1 Canada  
[www.biofert.ca](http://www.biofert.ca)

# BioFert®